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产品名称 厦门电商展跨境展2022|涉及跨境电商全产业链

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

厦门跨境电商产业园携手湖州织里象屿跨境电商产业服务平台与来自全球的30个跨境电商主流平台、150
家跨境电商服务商、600家外贸供货企业共同参展，赋能跨境产业，共话全球贸易新机遇。备受关注的中
国厦门国际跨境电商产业展览会于厦门国际会展中心盛大开幕，本次展会面积超30000㎡，展位规模近千
个，展会设置五大主题展区，涉及跨境电商全产业链，超20场高端大气的配套活动轮番举办。

Xiamen Cross-border E-commerce Industrial Park joins hands with Huzhou Zhili Xiangyu Cross-border E-
commerce Industrial Service Platform and 30 cross-border e-commerce mainstream platforms, 150 cross-border e-
commerce service providers, and 600 foreign trade supplier companies from all over the world. , Empowering cross-
border industries, and discussing new opportunities for global trade. The China Xiamen International Cross-border E-
commerce Industry Exhibition, which has attracted much attention, grandly opened in Xiamen International
Convention and Exhibition Center. The exhibition area is over 30,000 square meters, and the scale of booths is nearly
1,000. The exhibition has five themed exhibition areas, involving the entire cross-border e-commerce industry. Chain,
over 20 high-end and atmospheric supporting activities were held in turn.

Xiamen国境を越えたEコマース工業団地はHuzhouZhili Xiangyu国境を越えたEコマース産業サービスプ
ラットフォームと30の国境を越えたeコマース主流プラットフォーム、150の国境を越えたeコマースサ
ービスプロバイダー、600の外国貿易サプライヤーと手を組んでいます世界中の企業が展示会に参加し
、国境を越えた産業に力を与え、グローバル貿易の新しい機会について話し合います。 注目を集めて
いる中国厦門国際国境を越えた電子商取引産業展示会が厦門国際コンベンション＆エキシビションセ
ンターでグランドオープンしました。展示面積は3万平方メートル以上、ブースの規模は約1,000です。
国境を越えたeコマース業界全体を含む5つのテーマ別展示エリアチェーン、20以上のハイエンドで雰
囲気のあるサポート活動が順番に開催されました。 。
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